
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-03-18, § 19 

 

 Tid: 18 mars 2008 kl 16.30 – 16.55 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 1 april 2008 

  

 

 

Mikael Söderlund Jan Valeskog 

  

 

Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

Berthold Gustavsson (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Torhild Lamo (v)  

Mats Lindqvist (mp)  

 
Ersättare 

 Bo Arkelsten (m) tjänstgörande 

Datevig Mardirossian Lönn (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Inga-Lill Larsson (m) 

Åsa Nilsson Söderström (fp)  

Charlotte Svensson (s) tjänstgörande 

Milly Namiro Darlson (s)  

Kajsa Stenfelt (v)  

Hampus Rubaszkin (mp) 

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Louise Bill, Lars Jolerus, Ulla Ritzén, Anette 

Scheibe, Marita Söderqvist, Erica Lawesson, Bo Gyllsdorf, Anders Ericsson och Karin 

Hebel samt borgarrådssekreteraren Henrik Nerlund och biträdande 

borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. Hans Petterson del av § 2. 

 
 § 19 



  

Upprustning av Spånga centrum. Genomförandebeslut 

Dnr T2008-530-00660 

 

Trafikkontoret hade den 18 februari 2008 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, 

till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 

 

 Trafik- och renhållningsnämnden ger kontoret i uppdrag att genomföra 

 upprustning av Spånga centrum till en kostnad av 22,2 mnkr. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslöt enligt kontorets förslag. 

 

Särskilda uttalanden 

Särskilt uttalande gavs av ordföranden Mikael Söderlund m fl (m), ledamoten Inge-

Britt Lundin (fp) och ledamoten Anders Broberg (kd) enligt bilaga I1. 

Särskilt uttalande gavs av ledamoten Mats Lindqvist (mp) enligt bilaga I2. 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 



  

    Tillhör § 19, bilaga I1 

 

 

Trafik- och renhållningsnämnden 

2008-03-18 

     

    Tillhör ärende 19 

 

Upprustning av Spånga centrum. 

Genomförandebeslut 

 

Mikael Söderlund m.fl. (m)  

Inge-Britt Lundin m.fl. (fp)  

Anders Broberg (kd) 

 

 

 

 

Särskilt uttalande  

 

Upprustningen av Spånga centrum är mycket angelägen. Miljön runt torget har varit 

dålig under lång tid, och det är glädjande att en upprustning nu äntligen kan komma till 

stånd. Nämnden oroas dock över den långa genomförandeperioden och vill därför 

uppmana förvaltningen att se över möjligheten att genomföra upprustningen under 

kortare tid. 

 Detta är särskilt angeläget eftersom Spånga Centrum förmodligen kommer att genomgå 

ytterligare ombyggnader i samband med en förnyelse av stationsområdet. 

 

 

 



  

    Tillhör § 19, bilaga I2 

 

    Trafik- och renhållningsnämnden 

    2008-03-18 

 

    Tillhör ärende 19 

 

    Upprustning av Spånga centrum 

 

    Mats Lindqvist (mp) 

 

 

 

 

Särskilt uttalande 

 

Det är bra att Spånga centrum får en upprustning, även om denna förefaller vara partiell. 

Den fråga som diskuterats rörande Spånga centrum är en överdäckning av järnvägen, 

flytt av bussterminalen bort från bostadshusen och andra större åtgärder. 

Denna större fråga för Spånga centrum lär återkomma i någon form. 

Rörande själva upprustningen i kontorets förslag, så anser vi att åtgärderna i de flesta 

fall är behövliga, men mest av kosmetisk karaktär. 

De föreslagna åtgärderna får ses som tillfälliga förbättrings och underhållsåtgärder i 

avvaktan på en större genomgripande förändring av Spånga centrum inkluderande 

stationsområdet. 

När det gäller att ta bort fullvuxna träd med hänvisning till att dessa har vuxit sig för 

stora, så är vi tveksamma om detta är rätt åtgärd, men vi utgår ifrån att kontoret har 

övervägt ansning av ifrågavarande träd och inte bedömt detta som en möjlig lösning. 

 

 


